
 

 

 

     

 

Αθήνα, 24 Σεπτεμβρίου 2020  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα: «Προβλήματα υποστελέχωσης στα ΑΤ Αμπελοκήπων και Δέλτα» 

 

Με ανακοίνωσή της η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης αναδεικνύει τα 

σοβαρά προβλήματα υποστελέχωσης που αντιμετωπίζουν τα ΑΤ Αμπελοκήπων και 

Δέλτα. 

Όπως χαρακτηριστικά σημειώνεται στη σχετική ανακοίνωση: 

«Αμφότερες οι Υπηρεσίες αντιμετωπίζουν τεράστιο πρόβλημα με την έλλειψη αστυνομικού 

προσωπικού και τις χρόνιες αποσπάσεις σε άλλες Υπηρεσίες. Παρότι η οργανική δύναμη 

του ΑΤ Δέλτα είναι 50 Αστυνομικοί, η υπάρχουσα δύναμη είναι μόλις 37. Η ίδια κατάσταση 

επικρατεί και στο ΑΤ Αμπελοκήπων όπου η ελάχιστη δύναμη του Τμήματος εξαναγκάζει 

τους συνάδελφους να κάνουν αυτοδίκαιη χρήση των οφειλόμενων αναπαύσεών τους. Οι 

πολυάριθμες αποσπάσεις είναι ένα ανυπέρβλητο υπηρεσιακό εμπόδιο που δημιουργεί 

επίπλαστη εικόνα πληρότητας στα Τμήματα και απαιτεί την εξεύρεση μιας μόνιμης λύσης. 

Επειδή τα προαναφερόμενα αποτελούν μέρος του γενικότερου προβλήματος που 

αντιμετωπίζουν τα Αστυνομικά Τμήματα της Θεσσαλονίκης, είναι επιβεβλημένο το 

μεγαλύτερο μέρος των Αστυνομικών που θα μετατεθούν στη ΓΑΔΘ μέσω των 

συμπληρωματικών μεταθέσεων, να τοποθετηθούν στα ΑΤ.» 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες επίλυσης του προβλήματος και στελέχωσης των ΑΤ 

προτίθεται να λάβει ώστε να μην επιβαρύνονται περισσότερο οι ήδη υπηρετώντες 

στις υποστελεχωμένες υπηρεσίες αλλά και οι πολίτες να νιώθουν ασφαλείς; 
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2. Εξετάζεται από την ηγεσία του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη το ενδεχόμενο 

ικανοποίησης του αιτήματος για διάθεση του μεγαλύτερου μέρους των αστυνομικών 

που θα μετατεθούν στη ΓΑΔΘ στο πλαίσιο των συμπληρωματικών μεταθέσεων σε 

ΑΤ; 

3. Πόσες είναι οι οργανικές θέσεις των 2 ΑΤ, πόσες είναι καλυμμένες και πόσες 

παραμένουν κενές; 

  Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 




